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NACKA 
KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Kommunstyrelsens arbetsutskott 

§ 187 KFKS 2018/ I 092 

Motion - Badhus i Fisksätra 
Motion den 19 november 2018 från Sidnry Holm och Ussku!ia Zqyane (MP) 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen besluta följande. 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige fattar följande beslut. 

Kommunfullmäktige avslår motionens förslag mot bakgrund av att kommunen redan har 

beslutat att bygga en ny simhall vid Saltsjöbadens idrottsplats som bedöms uppfylla det 

behov som anges i motionen. Motionen är därmed färdigbehandlad. 

Ärende 
Motionärerna föreslår att kommunen ska anlägga en 15-metersbassäng med tillhörande 

relaxavdelning i Fisksätra. Kommunfullmäktige har, den 21 september 2015, § 206, beslutat 

att lokalisera en ny simhall på Saltsjöbadens IP, på samma plats som den gamla simhallen. 

Beslutet grundar sig på en utredning, som visar att det är mer lämpligt att anlägga simhallen 

på befintlig mark vid Saltsjöbadens idrottsplats, än en placering i Fisksätra, utifrån 

aspekterna tillgänglighet, funktion, genomförbarhet, ekonomi och 

risk/möjlighetsperspektiv. Den nya simhallen kommer att ha en större kapacitet än den 

gamla och givet antalet invånare i kommundelen samt avståndet mellan Fisksätra och 

Saltsjöbaden anses den nya simhallen med placering på Saltsjöbadens IP uppfylla det behov 

som anges i motionen. Mot bakgrund av ovanstående föreslås att motionens förslag avslås. 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse från stadsledningskontoret och kultur-och fritidsenheten, daterad den 24 

november 2020 

Bilaga 1 Protokollsutdrag från fritidsnämnden den 4 december 2019, § 106 

Bilaga 2 Tjänsteskrivelse till fritidsnämnden 

Bilaga 3 Motion den 19 november 2018 av Sidney Holm och Lisskulla Zayane (MP) 

Yrkanden 
K.hashayar Farmanbar (S) yrkade bifall till motionens förslag. 

Ordförandes signatur Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
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Ordföranden ställde Khashayar Farmanbars yrkande mot förslaget från 

stadsledningskontoret och kultur-och fritidsenheten, och fann att arbetsutskottet hade 

beslutat i enlighet med förslaget från stadsledningskontoret och kultur-och fritidsenheten. 

Ordförandes signatur Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 


